



Protokoll från SKIF's styrelsemöte i Jönköping 181122-181123

Närvarande:

Christer Duvek	ordförande
Anna Andersson	vice ordförande
Oskar Danielsson	kassör
Anna Isaksson	sekreterare
Tobbe Hallberg	kanslist
Anna Brännvall	
Hans Falk	
Niklas Larsson	
Marcus Pauckstadt	
Maria Spjut	
Bosse Svensson	hedersordförande

§1 Mötets öppnande

Ordförande hälsar välkommen och öppnar mötet.

§2 Mötets behöriga utlysande

Mötet anses vara behörigt utlyst.

§3 Fastställande av dagordningen

Dagordningen fastställs. Inga övriga frågor har anmälts.

§4 Föregående protokoll

- Swish-kontot är nu öppnat och i drift (123 082 68 59)
- Tobbe har med sig prover på nya matchtröjor mm, han har inte fått offert med priser ännu.
- Nya Amilon-priser är beställda, Tobbe har i uppdrag att se över detta och uppdatera vid behov.
- Ca 30-40 SKIF-ambassadörer har fått varsin t-shirt utskickad. Frågan lyfts om att bjuda in dessa till kommande förbundsmöte år 2020.

§5 Ekonomisk rapport

Centrala medel: de flesta posterna landar inom budgeten. Vissa kostnader kommer att påföras då vi har lagt ut med föreningens egna medel. Innan 2018 är slut kommer även kostnader för EM i terräng, löner och detta styrelsemöte att tillkomma.

Egna medel: nya matchkläder bekostas tillsvidare med egna medel. Vissa kostnader ska faktureras centrala medel.

Övrigt: Oskar informerar att föreningens egna ekonomi är fortsatt god. Vi väntar på klartecken om den centrala budgeten för 2019.

Styrelsen beslutar att betala ut 10 000 kronor till Helsingborg för arrangerande av NM i handboll samt 5000 kronor för förläger.

§6 SKIF-lotteriet

En dragning är kvar för 2018. Nya lotter är på ingående. Det är nu möjligt att betala för sina lotter med hjälp av swish.

§7 Inför NM i fotboll (7-9/6 2019, Danmark)

Samling i Helsingborg för förläger 5/6. Efter kontaktpersonsträffen i januari kommer intresseanmälan att gå ut. Efter kaptenernas urval ska truppen vara klar i mars/april. Den senaste utvärderingen ska gås igenom av ansvariga och en ny förberedas inför detta. Hans tillfrågar Robert Drottz gällande uppdrag som massör.

§8 Friskvårdskampanj

2019 kommer friskvårdskampanjen att kortas ner till en månad (maj). Samma poängsystem som tidigare kommer att användas. Priser kommer att lottas ut bland de som uppnått en viss poäng. Registrering kommer att ske via nätet. Arbetsgruppen beräknas ha infomaterial klart i januari.

§9 EM i Terräng 2018

De styrelsemedlemmar som deltog i arrangemanget ger en kortfattad reseberättelse. Ca 10 länder var representerade i år vilket är en ökning. Styrelsen konstaterar att det är en stor ekonomisk vinst att boka resorna själva istället för att använda KSC, likaså att boka resor utan incheckat bagage. Tobbe skickar ut utvärdering som ska fyllas i av de som deltog.

§10 Styrelsens sammansättning och arbete inför 2019 och framåt

Diskussion om punktens vara eller inte vara på dagordningen. Ett förslag är att de olika arbetsgrupperna har varsin punkt. Inget beslut fattas i sittande möte.

§11 Korpen

Det möte som utlysts i Stockholm 5-6/12 har ställts in på grund av lågt intresse. Ett nytt datum ska meddelas efter årsskiftet och Tobbe är beredd att delta på mötet.

§12 **SM-programmet år 2019**

Följande arrangemang är klara inför 2019:
28-30/3 Skidor, alpint och längd i Vemdalen
16-17/5 Cykel i Tidaholm
5-6/9 Terränglöpning i Ystad
19/10 Five a side i Sala

Datum saknas för:
Bowling i Västervik
Golf på Öland
Racket i Jönköping

Arrangör saknas för:
Innebandy
Fotboll

§13 **Clas Amilons pris**

De nominerade kandidaterna presenteras av hedersordförande Bosse Svensson och en enig styrelse utser den vinnare som kommer att få motta priset i samband med något av SKIF's arrangemang.

§14 **Inför kontaktpersonsträffen**

Arbetsgruppen presenterar en idé om vad kontaktpersonernas årsredovisning bör innehålla. Anna I ska maila förslaget till Tobbe.
Ett förslag är också att tid läggs på att kontaktpersonerna får anpassa den befintliga deltagarenkäten efter "sin" gren.
Gruppfoto föreslås bli ett återkommande inslag för kontaktpersonsträffen liksom punkten *Ordföranden har ordet*.
Arbetsgruppen har som mål att presentera ett material i samband med nästa styrelsemöte som sker i anslutning till kontaktpersonsträffen.

§15 **Kansliinfo**

Prisuppgifter för roll-ups har inkommit. Diskussion om vilken info som ska presenteras på dessa och hur behovet ser ut. En arbetsgrupp (Anna I, Maria S och Niklas) tar fram ett förslag. Det är lämpligt att förslaget ses över av någon som är insatt i kommunikationsfrågor samt av någon som har kännedom om produktionen av roll-ups innan beslut fattas.

Tobbe påminner om beslutet att det inte längre är ombokningsbara biljetter som gäller vid bokning av tågresor.

§16 **Övriga frågor**

Under mötet uppkom följande övriga frågor:

- Ett förslag på text angående GDPR mm att använda i SM-anmälninginfo tas fram. Anna I mailar texten till Tobbe.
- KSC gör Krimnetsidorna om SKIF's coacher. När dessa sidor är klara skickar Tobbe en länk.
- Tobbe skickar ut en företeckning över SKIF-ambassadörer som hittills har rekryterats.

§17

Nästa sammanträde

24-25/1 Göteborg, i anslutning till kontaktpersonsträffen

v.14 Luleå

4-5/9 Ystad, i anslutning till SM i Terräng

28-29/11 preliminärt

§18

Mötet avslutas

Ordförande förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet:

Justeras:

Anna Isaksson

Christer Duvek

sekreterare

ordförande